
 

Global Proceedings Repository 
American Research Foundation 

ISSN 2476-017X 

 
Available online at http://proceedings.sriweb.org 

 

 

http://arab.kmshare.net/ 

 

21 

 

The 13th International Scientific Conference 

Under the Title 

 “A PLATFORM FOR PRESENTING, DISCUSSING AND ANALYZING 

ACADEMIC, SCIENTIFIC, TECHNICAL, AND APPLIED RESEARCH 

ACHIEVEMENTS” 

 العاشرالثالث المؤتمر العلمي الدولي 

 ”المنصة الاولى لعرض ومناقشة وتحليل الانجازات الاكاديمية والعلمية والفنية والتطبيقية والبحثية“

 تركيا – اسطنبول - 2022تموز  –يوليو   27-28
http://kmshare.net/isac2022/ 

 

Quranic Prophecies and Their Impact on Increasing Faith 

Immunity 

Dr. Mona Rifaat Idaas Moutan  

Palestine Technical University- Kadoorie, al-Ma-ahid St., Ramallah, Palestine 

muna.maatan@ptuk.edu.ps 

 
Abstract: This study deals with Quranic prophecies and their impact on increasing faith immunity. It consists 

of an introduction, three chapters, and a conclusion. The introduction dealt with faith immunity, its necessity 

and human need, and explained how Quranic prophecies are one of the divine ways to renew the people’s 

covenant with the message of Islam. As for the topics of the study, the first was: the concept of Quranic 

prophecy and its importance in proving the sincerity of the Prophet (may God bless him and grant him peace). 

The second topic studied faith immunity and its’ relationship to Quranic Prophecy. Last but not least, the 

third topic shed light on the importance of Quranic prophecy and its role in motivating the Islamic nation and 

pushing it towards action. The study concluded by mentioning the most important findings and 

recommendations. 
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 النبوءات القرآنية وأثرها في رفع المناعة الإيمانية 
 د. منى رفعت إدعيس معطان 

 خضوري/ فلسطين -فلسطين التقنيّةجامعة  -كلية الآداب والعلوم التربوية 
 

 
 الملخص

 
.  خاتمةو مباحث تشةةةتمل  لو مقدمة وث ثة   القرآنية وأثرها في رفع المنا ة الإيمانية.  النبوءاتدراسةةةة تقل  لو مو ةةةو  الهذه  

أنّ المنا ة الإيمانية  ةةةةةةةةةرورن وحاةة وننةةةةةةةةةانيةق وأنّ النبوءات القرآنية هي وحدي النةةةةةةةةةبل الإ ية لت ديد   د   المقدّمة بيّنت في
الناس برسةةةةالتقق وقد ةاءت مبثوثة في العديد ميا اوات والنةةةةور القرآنيةق تّ تطرّقت ولى أثية البحثق ومن  قق ومشةةةة لتقق  

)صةةةةةةلو    ليق وسةةةةةةل  ق   ت ا في وثبات صةةةةةةد  النيوأثيّ القرآنية  النبوءن    ف وموأهدافق. أمّا مباحث الدراسةةةةةةةق ف ان أوّ ا  م
القرآنية ودورها في شحذ   اتالنبوء أنوا وثاني ا  خصّصت ا للحديث  يا المنا ة الإيمانية و  قت ا بالنبوءات القرآنيةق وثالث ا  

 ات.ق وختمت الدراسة بذكر أه  النتائج والتوصيالأمة ودفع ا نحو العمل
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